
 

Johto ry      

Pöytäkirja 

Hallituksen kokous 8/2024 

Aika: Maanantai 06.05.2024 klo 16:30 

Paikka: Johto ry:n toimisto (Pinni A5094), Tampereen yliopiston keskustakampus & Teams 

 

Läsnäolijat  

Elina Reims (puheenjohtaja)  

Mea Vähä-Jaakkola (sihteeri), etäyhteydellä 

Iivari Pylkkänen  

Aapo Nieminen  

Alli Vepsä 

 

1. Kokouksen avaaminen 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

6. Talous 

7. Sähköiset päätökset 

8. Opintopajat 

9. Kevätkokous 

10. Hallituksen kesäloma  

11. Puheenjohtajien virkistäytyminen 

12. Viestintä 

13. Edunvalvonta 

14. Yhteisöllisyys 

15. Kansainvälisyys 

16. Muut esille tulevat asiat 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta 

18. Kokouksen päättäminen 

  

1. Kokouksen avaaminen  

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 16.30.   

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 16.50.  

  

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus   

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 

puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 

koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. Kokousajankohta päätettiin Telegram-kyselyllä kuten 

edellisessä kokouksessa päätettiin. 

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.  

  

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta   



Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa. 

Keskustelu: Valitaan yksi (1) pöytäkirjantarkastaja, sillä puheenjohtaja ja sihteeri allekirjoittavat 

pöytäkirjan joka tapauksessa. 

Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajaksi Alli Vepsä. 

  

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen   

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  

  

5. Ilmoitusasiat ja posti   

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.   

Keskustelu: Toiminta-avustushakemus jätetty. Järjestötilasta jätetty palautetta, ettemme koe 

tiedekuntajärjestöjen toiveiden ja tarpeiden kohtelun olleen yhdenvertaista. Huomenna 7.5.2024 

pidetään Johto ry:n kevätkokous. Johto oli Kyrpongissa voitokas. Suositellaan myös ensi vuoden 

hallitukselle virkistäytymistä. 

Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat ja posti tiedoksi. 
 

6. Talous  

Esitys: Merkitään tiedoksi.  

Keskustelu: Talousasiat toimii vielä puheenjohtajavetoisesti. Tiliotteet ovat verkkokansiossa 

ajantasalla ja kulukorvauksia maksettu sitä mukaa kun niitä toimitettu. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

  

7. Sähköiset päätökset  

Esitys: Hyväksytään seuraavat sähköiset päätökset: 

a. Budjetoidaan 500 euroa Pornobileiden etkojen tarjoiluihin. 

b. Budjetoidaan 85 euroa KV-sektorin wapputapahtuman tarjoiluihin. 

c. Budjetoidaan Kannunvalajien vuosijuhlien osallistumismaksuihin 71,25 euroa ja lahjaan 20 euroa. 

d. Allekirjoitetaan Staabin ja Boomin kannanotto kielitarjonnan muutoksiin lukuvuodelle 2024–2025. 

Päätös: Hyväksyttiin päätökset. 

 

8. Opintopajat 

Esitys: Sovitaan toukokuun opintopajan järjestämisestä. 

Keskustelu: Järjestetään opintopaja 21.5.2024 kello 12–16 Keskustakampuksella ja afterwork 16:30 

Passionissa. Mea ja Alli nappaavat koppia toukokuun tapahtuman järjestämisestä. Järjestetään Johdon 

kesäafterit 18.6.2024 ja 24.7.2024. Kesän afterwork-tapahtumien paikat ja ajat tarkentuvat. 

Päätös: Järjestetään opintopaja 21.5. kello 12–16 ja 16:30 afterit ja kesäafterit 18.6.2024 sekä 

24.7.2024. Tiedotetaan kesän afterwörkeistä save the datet. 

 

9. Kevätkokous 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Huomenna 7.5. kevätkokous. Superfuksi, tekniikan ylioppilas Eetu Niemi puheenjohtaa 

kevätkokouksen. Huomenna valitaan myös meille rahastonhoitaja, jee. Toivottavasti saadaan 

teekkariedustusta mukaan hallitukseen. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

10. Hallituksen kesäloma 

Esitys: Keskustellaan hallituksen kesälomasta. 

Keskustelu: Sovitaan, että kesä-heinäkuulla tehdään hommia pienemmällä liekillä ja pidetään lomaa. 

Ketään ei pakoteta lomailemaan ja oman sektorin hommia saa edistää, mutta kaikilla on lupa pitää 



rauhoitettua kesälomaa. 

Päätös: Merkitään tiedoksi ja lomaillaan kesä-heinäkuu. 

 

11. Puheenjohtajien virkistäytyminen 

Esitys: Budjetoidaan MABin puheenjohtajien virkistäytymiseen 40 euroa. 

Keskustelu: Jäsenjärjestöjemme puheenjohtajat kantavat vastuuta hallitustensa virkistäytymisestä. 

Kuka huolehtii puheenjohtajien virkistäytymisestä? Olisi hyvä, että Johto ottaisi vastuuta 

puheenjohtajien virkistäytymisen ylläpitämisestä. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

12. Viestintä 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Halutaan korostaa Johdon viestinnässä yhteisöllisyyttä ja visuaalisuutta enemmän. 

Halutaan että Telegram-kanava sisältäisi enemmän hyvän mielen uutisia jäsenjärjestöiltä. Saatiin 

hyvää palautetta ja paljon reaktioita, kun onniteltiin Man@geria erinomaisesta suorituksesta ja 

voitosta jäynäkilpailussa. Syksyllä tarkoitus uudistaa sektorin toimintamalleja, jotta ensi vuoden 

toiminta-avustussumma nousisi, sillä sieltä nousi kehitysideoita. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

13. Edunvalvonta 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Huhtikuun kollegio pidettiin 20.4.2024 ja Iivari oli paikalla. Vappukollegiossa ei ollut 

kovin paljoa osallistujia, joten toukokuussa ei ole tarkoitus järjestää kollegiota. Syksyn kollegiopäivät 

päätetään syksyn toiminnan suunnittelu -iltakoulussa. Pyritään viestimään syksyn kollegiopäivät taas 

ajoissa. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

14. Yhteisöllisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Johdon Pornobile-etkot 15.4.2024 myytiin loppuun ja tapahtuma sujui hyvin. Kiitämme 

Luuppi ry:tä yhteistyöstä tapahtuman järjestelyssä. Syksyllä järjestettävän vanhojen fuksien uuden 

tapahtuman suunnittelut etenevät. Tapahtuma kaipaa nimeä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

15. Kansainvälisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Kansainvälinen tapahtuma Pre-Wappu tasting järjestettiin 8.4.2024  Kielikeskuksessa. 

Hommia oli delegoitu hyvin jäsenjärjestöjen kv-vastaaville. Syksyllä luvassa KV-sitsit. 

Kyykkäturnaus ja KV-urailta mietinnässä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 



16. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Wappua on juhlittu. Järjestetään syksyn suunnitteluiltakoulu 23.5. Johdon toimistolla. 

Haalarimerkkejä voitaisiin suunnitella ja tilata, jotta niitä saadaan myyntiin fuksiviikoilla.  

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Järjestetään seuraava hallituksen kokous tiistaina 28.5. klo 18.00. 

Keskustelu: Alli ei pääse paikalle. Olemme kuitenkin päätösvaltaisia Elinan, Mean ja Iivarin voimin. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

18. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.38. 
 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa.  


